
                                                                                                         
 

 

Mondelinge vragen kunstgras in parken 

Eva van Esch, Partij voor de Dieren 

 

Van onze Partij voor de Dieren collega’s in Leiden vernamen we deze week dat de 

gemeente Leiden stilzwijgend hele stukken kunstgras in openbare parken heeft 

aangelegd en ook verder wil aanleggen. Op initiatief van GroenLinks gaat de gemeente 

nu over tot het aanleggen van hybride gras, dus met duizenden plastic sprietjes tussen 

echt gras. Dat vindt de Partij voor de Dieren zeer onwenselijk, vanwege de negatieve 

gevolgen voor de bodem, het water en de dieren. Maar ook vanwege de Disneyficatie 

van het groen, zoals onze Leidsche collega zo mooi in de gemeenteraad zei.  

 

De Partij voor de Dieren heeft over het bovenstaande de volgende vragen:  

 

1. Is ook de gemeente Utrecht bezig met het aanleggen van kunstgras en/of hybride 

gras in parken en andere natuurgebieden? Zo ja, dan ontvangen wij graag per 

mail de locaties en de nog beoogde locaties. 

2. Zo nee, wat is de mening van het college over het aanleggen van kunstgras en 

hybride gras in parken en andere natuur? 

3. Is het college bereid toe te zeggen géén kunstgras en hybride gras (meer) aan te 

leggen in parken en andere natuur? 

 

Alleen indien de gemeente Utrecht inderdaad kunstgras en hybride gras heeft 

aangelegd:  

 

4. Is het college bereid om de al aangelegde stukken kunstgras en hybride gras in 

parken en andere natuur zo snel mogelijk te vervangen door écht, natuurlijk 

gras? 

 

 

 

 

 

 
 


